
Roaldsida veglag 

STYREPROTOKOLL NR 7- 2022 

Dato: 8.12.2022 

Deltakere: Ann-Kristin Tveten, Dagfinn Helsem, Nils Einar Ringstad, Dag Nikolai Ryste og Odd 

Christian Øverland.  

Sted: Møtet ble avviklet på Teams 

 

1. ANLEGGSAVGIFT (Vedtektenes §13) 

Styret i veglaget har mottatt henvendelse fra Jordskifteretten i Møre og Romsdal vedrørende Mivos 

krav om skjønn over hans økonomiske forpliktelser til veglaget. Styret diskuterte hvordan vi skal gå 

videre med saken.  

VEDTAK  
Veglaget inngår avtale med advokatfirmaet Bjørge-Skaaraas & Co. Advokat Yngve Romsvik vil opptre 
som prosessfullmektig for veglaget.  
 

2. MEDLEMSREGISTER (Vedtektenes vedlegg 2) 

Det er behov for å oppdatere medlemsregisteret. Nils Einar og Odd Christian har laget oversikt over 

kontaktinformasjon veglaget trenger. Nils Einar har laget skjema som ble gjennomgått av styret. 

VEDTAK 
Det nettbaserte skjemaet sendes til medlemmer for å oppdatere kontaktinformasjonen, med frist 
01.01.2023. 
 

3. AVTALE MED INKASSOSELSKAP  

Styret følger opp sak om avtale med inkassoselskap og opprette dialog med mulige tilbydere for å få 

dette på plass før faktura for brøyting sesongen 22/23 skal sendes ut.  

VEDTAK 
Dag innhenter tilbud fra aktuelle selskaper og styret følger opp saken på sirkulasjon.   
 

4.  HJEMMESIDEN 

Styret diskuterte hva hjemmesiden, www.roaldsida.no, skal inneholde og hvordan siden kan brukes 

som kommunikasjonskanal mot medlemmene. 

VEDTAK 
Hjemmesiden oppdateres med aktuell informasjon. Informasjon om ny brøyteavtale og tvisten om 
vedtektenes §13 legges ut. Når avtalen med Interkreditt tas i bruk oppdateres hjemmesiden med 
informasjon også om dette.  
 
Det sendes mail til samtlige medlemmer om at hjemmesiden vil være veglagets og styrets 
kommunikasjonskanal mot medlemmene i fremtiden. 

http://www.roaldsida.no/


5. TETTE STIKKRENNER OG ØDELAGTE GRØFTER  

Det som er innmeldt av utfordringer er koblet til nye stikkveier til private hytter som ikke har 

stikkrenne. Det er også dårlig grøfting langs vollen som er anlagt på sørsida øverst i Økslevegen, før 

bommen. Snøen har kommet og det er derfor ikke mulig å visuelt inspisere før våren. 

VEDTAK 
Styret følger opp saken til våren.  
 

6. ASFALTERING NED MOT RIKSVEGEN  

Nils Einar har vært i kontakt med aktuelle leverandører vedrørende mulig asfaltering av nedre del av 

vegen, fra krysset mellom Økslevegen og Ringstadsætervegen og ned til riksvegen. Vi har mottatt et 

pristilbud på kr 735 000 inkl mva. Forutsatt kostnadsdeling med veglaget på Ringstadsætra tilsvarer 

dette ca kr 3.500 per hytte/boenhet.  

Det skal i gang et større arbeid med utbedring av søppelområdet i løpet av 2023. Asfaltering av vegen 

bør sees i sammenheng med og eventuelt utføres parallelt med dette arbeidet.   

VEDTAK 
Som følge av kostnadens størrelse vil styret legge spørsmålet om asfaltering frem for årsmøtet 2023.  
 

7. ØKONOMI - REGNSKAP 

Per 6.12.2022 er saldo på veglagets bankkonto kr 301.000,-. Alle mottatte fakturaer er betalt. 

Manglende medlemsbetaling utgjør tilsammen ca kr 235 000. 

VEDTAK 
Tas til orientering. 
 


